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Circular 4
Visitors’ Registration

Exhibitors are encouraged to remind your buyers to pre-register for visitors’ badge via HKTDC HK International Licensing Show* website. 

https://www.hktdc.com/event/hklicensingshow/en/form/organic-form?visitor_type=01&country=&ref_office=&ref_code=&reg_link_id=60e040092952b93f46f3eaabf7538de1a3d28399130f67682a87cc1c267d9692 

Pre-register on or before 11 April 2025 to receive the buyer’s ebadge.
On-site buyer registration can be done at the registration counters.
*Kindly note that the registration is only for the trade admission to HKTDC Hong Kong International Licensing Show (28-30 April 2025) and visitors under 18 will not be admitted. 


** The Organiser reserves the right to verify the trade identity of registrants and to refuse admission to any registrants deemed inappropriate.

Hong Kong Trade Development Council 

通告4
參觀人士登記

參展商可鼓勵業內人士於香港國際授權展網頁*預先登記，以申請參觀人士入場證。有關申請表格請瀏覽。
https://www.hktdc.com/event/hklicensingshow/en/form/organic-form?visitor_type=01&country=&ref_office=&ref_code=&reg_link_id=60e040092952b93f46f3eaabf7538de1a3d28399130f67682a87cc1c267d9692 
請於2025年4月11日或之前登記以獲取電子入場證。
業內人士如需於展會開放時間(2025年4月28-30日)登記入場，可到參觀人士登記處辦理手續。

網上預設，成業內人士可於2013年11月7至9日參觀香港國際美酒展。此展覽只供
*此展覽只供18歲或以上的業內人士免費入場參觀。
** 主辦機構有權覆核登記人士的業內身份及拒發入場證予大會認為不適當的人士。
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